



SPIRIT OF GAMER

## Characteristics:

SUNPLUS HD optical Sensor  
 3200 DPI max resolution  
 On the fly resolution setting, four levels: 800 / 1600 / 3200 DPI  
 20G Acceleration  
 Polling rate: 1000Hz  
 8 buttons and silent multidirectional scroll wheel  
 [Rapid Fire] special button  
 [Home] special button to return to the desktop of your computer  
 LED backlight Red Army Breathing  
 Ergonomic mouse shape made for right-handed  
 Anti-slip feet for better glide and precision

## Specifications:

Size: 12,6 x 8 x 4,1 cm  
 Weight: 125 g  
 Protected braided no-twist Nylon USB cable: 1,5 meter  
 Connection interface: Gold plated USB, Plug & Fight!  
 Compatible operating systems: Windows® XP / Windows® Vista / Windows® Seven / Windows® 8 / Windows® 10

## Packaging contents:

PRO-M5 Mouse  
 Quick install guide

UK



## Installation:

Plug & Play, connect the USB cable to an available USB port on your computer. Your Spirit of Gamer mouse is ready to use: it will become your favourite tool thanks to its exceptional performance, high degree of comfort... even during the most intense gaming sessions. Enough to take more than one enemy by surprise. Spirit Of Gamer, enhances each Game!

## Oops ! A problem?

Your Spirit of Gamer mouse is not working?

- Is your computer turned on? Check!
- Try another USB port on your computer
- Reboot your computer
- Still not working? contact your retailer.

## Warnings and safety instructions:

Do not attempt to repair your mouse: Do not attempt to disassemble, open, repair or alter the product, its accessories, or the power cable. You could electrocute yourself or expose yourself to other hazards. Any signs of attempts to open and/or alter this device, including removing or tearing a sticker, will void the warranty.

Use near a liquid: To reduce any risks of fire or electric shock, do not use this device in the vicinity of a liquid and do not expose it to rain or moisture. Do not attempt to dry the device with a hair-dryer or microwave oven.

Risk of asphyxiation: this device may contain small parts, plastic bags or packaging that could represent a risk of asphyxiation for children. Keep all small parts, bags and packaging out of the reach of children.

### Charging-related risks, leads/cables:

- Store all cables and leads in such a manner that there is no risk of persons or animals accidentally tripping on them or pulling them when moving around the area where the device is located. Do not allow children to play with the cables and leads.
- To avoid any damage to the power cables and the power supply:
- Protect the electrical cables in such a manner that no-one can tread on them.
- Protect the electrical cables from pinching or excessive bending, in particular when connected to the power plug, power supply unit, or the device.
- Do not pull abruptly on the power cables, do not bend them too tightly and do not mistreat them in any other way.
- Do not expose the power cables to heat sources.
- Keep the power cables out of the reach of children and animals. Do not allow them to bite or chew them.
- When disconnecting the power cables, pull on the plug. Do not pull on the cable.
- If a power cable or power supply unit is damaged in any way, stop using it immediately.
- Disconnect your device during storms or if not used for extended periods of time.
- For devices provided with a mains power cable that connects to the power supply unit, always follow the instructions hereafter when connecting the power lead: connect the mains power cable to the power supply unit by fully engaging it, then connect the other end of the mains lead to the wall outlet.

## Warranty:

Because your satisfaction is our prime concern, each Spirit of Gamer product has a unique serial number! You will be asked for this number, along with your invoice, when you contact the After-Sales & Warranty service of our authorised SOG reseller. Spirit of Gamer products are guaranteed 1 year from date of purchase. Keep your invoice safely, we recommend stapling it to your user guide. Failure to observe the safety instructions, along with any signs of attempts to open and/or alter this device and its cables/leads, including removing or tearing a sticker, will void the warranty.

## SOG and the environment:



EC declaration of compliance: S.O.G. declares that this product conforms to the main requirements and other provisions of the applicable EC directives.



WEEE (Waste Electrical and Electronic Equipment): the use of this symbol indicates that this product may not be treated as household waste. By disposing of this product in accordance with applicable regulations, you help avoid any potentially negative effects on the environment and on human health. For further information on the recycling of this product, please contact your local household waste collection and recycling service.



Moebius strip: you have all seen this logo on our packaging materials. But what does it actually mean? It means that the product and its packaging are recyclable. The easiest way to protect our environment is to recycle! Become an eco-responsible eco-citizen with S.O.G.



RoHS (Restrictions of Hazardous Substances) standard: this is a European environmental directive restricting the use of environmentally hazardous substance in all electronic products. This directive applies to all electronic and electrical equipment using an electrical or electromagnetic field. In order to reduce the use of hazardous substances in the manufacture of our products, S.O.G. undertakes to offer you the best technology in an environmentally respectful manner.

© 2016 Spirit Of Gamer® - All rights reserved, Spirit Of Gamer, SOG, SOG Logos are registered trademarks.

SOG exclusively distributed by Suza International (11 Avenue Joseph Froelicher / 77164 Ferrières-en-Brie / France)

This manual is the property of SOG. Any reproduction, even partial is forbidden without previous written authorisation from SOG. The content of this manual is provided for information only, it may be modified without notice and cannot be construed as a commitment by SOG. SOG accepts no liability with regard to any errors or inaccuracies that may occur in the information presented in this manual.

www.spiritofgamer.com

**PRO-M5**  
 ENHANCES EACH GAME







SPIRIT OF GAMER

## Caractéristiques :

Capteur Optique Haute Définition SUNPLUS  
 Résolution maximale 3200 DPI  
 Réglage de la résolution à la volée, 4 niveaux : 800 / 1600 / 3200 DPI  
 Accélération 20G  
 Vitesse de transfert (polling rate) : 1000Hz  
 8 boutons et molette de défilement multidirectionnelle  
 Touche spéciale [Rapid Fire]  
 Touche spéciale [Home] pour retourner sur le bureau de votre ordinateur  
 Rétro-éclairage LED Red Army Breathing  
 Forme ergonomique spécialement étudiée pour droitier  
 Patins antidérapants pour une meilleure glisse et précision

## Spécifications :

Dimensions : 12.6 x 8 x 4.1 cm  
 Poids : 125 grammes  
 Câble USB en nylon tressé anti-enchevêtrement : 1.5 mètre  
 Interface de connexion USB plaqué or, Plug & Fight !  
 Systèmes d'exploitation supportés : Windows® XP / Windows® Vista / Windows® Seven / Windows® 8 / Windows® 10

## Contenu du packaging :

Souris PRO-M5  
 Guide d'installation rapide

[www.spiritofgamer.com](http://www.spiritofgamer.com)

FR



## Installation :

Plug & Play, branchez le câble USB sur le port USB de votre ordinateur. Votre souris Spirit Of Gamer est à l'emploi : elle deviendra votre partenaire privilégié grâce à ses performances exceptionnelles, son confort de pointe... même dans les sessions de jeu les plus intenses, de quoi surprendre plus d'un ennemi. Spirit Of Gamer, enhances each Game!

## Oups ! Un problème ?

- Votre souris Spirit Of Gamer ne fonctionne pas ?
- Votre ordinateur est-il sous tension ? Vérifiez !
  - Essayez un autre port USB de votre ordinateur
  - Redémarrez votre ordinateur
  - Elle ne fonctionne toujours pas !!! contactez notre revendeur.

## Avertissements et consignes de sécurité :

Ne tentez pas d'effectuer des réparations : Ne tentez pas de démonter, d'ouvrir, de réparer ou de modifier le produit, les accessoires ou le câble d'alimentation. Vous risqueriez de vous électrocuter ou de vous exposer à d'autres dangers. Tout signe de tentative d'ouverture et/ou de modification de cet appareil, y compris tout décollement, toute perforation ou tout retrait d'une étiquette, annulera la Garantie.

Utilisation à proximité d'un liquide : Pour réduire le risque d'incendie ou de choc, n'utilisez pas cet appareil à proximité d'un liquide et ne l'exposez pas à la pluie ou à de l'humidité. Ne tentez pas de sécher l'appareil en utilisant un sèche-cheveux ou un four à micro-ondes.

Risque d'asphyxie : cet appareil peut contenir des pièces de petite taille, sachet plastique, emballage pouvant constituer un risque d'asphyxie pour les enfants. Conservez les petites pièces, sachets, emballages hors de la portée des enfants.

- Risques liés au chargement, cordons/câbles :
- Rangez tous les câbles et cordons de manière à ce que les personnes et les animaux ne risquent pas de tomber ou de tirer dessus accidentellement en se déplaçant dans la zone où se situe l'appareil. Ne laissez pas les enfants jouer avec les câbles et les cordons.
  - Pour éviter des dommages au niveau des câbles d'alimentation et de l'alimentation électrique :
  - Protégez les câbles électriques pour que personne ne marche dessus.
  - Protégez les câbles électriques de tout pincement ou de toute pliure excessive, en particulier lorsqu'ils sont branchés à la prise électrique, au bloc d'alimentation et à l'appareil.
  - Ne tirez pas brusquement sur les câbles d'alimentation, ne les pliez pas à l'excès, ou ne les maltraitez pas de toute autre manière que ce soit.
  - N'exposez pas les câbles d'alimentation à des sources de chaleur.
  - Conservez les câbles d'alimentation hors de la portée des enfants et des animaux. Ne les laissez pas les mordre ou les mâchouiller.
  - Lorsque vous débranchez les câbles d'alimentation, tirez sur la prise. Ne tirez pas sur le câble.
  - Si un câble d'alimentation ou un bloc d'alimentation est endommagé de quelque manière que ce soit, cessez immédiatement de l'utiliser.
  - Débranchez votre appareil en cas d'orage ou en cas de non utilisation pendant une période prolongée.
  - Pour les appareils disposant d'un câble d'alimentation secteur qui se branche au bloc d'alimentation, branchez toujours le cordon d'alimentation en suivant les instructions suivantes : branchez le câble d'alimentation secteur dans le bloc d'alimentation jusqu'à ce qu'il soit totalement enclenché, puis branchez l'autre extrémité du cordon d'alimentation secteur dans la prise murale.

## Garantie :

Parce que votre satisfaction est au cœur de nos préoccupations, chaque produit Spirit of Gamer comporte un numéro de série unique ! Il vous sera demandé, accompagné de votre facture pour toute demande auprès du Service Après-Vente & Garantie de notre revendeur agréé SOG. Les produits Spirit Of Gamer sont garantis 1 an à compter de la date d'achat. Conservez soigneusement votre facture, agrafez là à ce guide d'utilisation. Le non-respect des consignes de sécurité, tout signe de tentative d'ouverture et/ou de modification de cet appareil, ses câbles/cordons, y compris tout décollement, toute perforation ou tout retrait d'une étiquette, annulera votre Garantie

## SOG et l'environnement :



Déclaration de conformité CE : S.O.G. déclare que ce produit est conforme aux principales exigences et aux autres dispositions des directives CE applicables.



WEEE (Waste Electrical and Electronic Equipment) : l'utilisation de ce symbole indique que ce produit ne peut être traité comme un déchet ménager ordinaire. En vous débarrassant de ce produit dans le respect de la réglementation en vigueur, vous contribuez à éviter les effets négatifs potentiels sur l'environnement et sur la santé humaine. Pour plus de renseignements sur le recyclage de ce produit, veuillez contacter votre municipalité, votre service de collecte et recyclage des déchets ménagers.



Le ruban de Möbius : vous avez déjà vu ce logo apposé sur nos emballages. Mais que veut-il dire exactement ? Il signifie que le produit et l'emballage sont recyclables. Pour protéger notre environnement, le plus simple c'est de recycler ! Devenez éco-citoyen, éco-responsable avec S.O.G.



La norme RoHS (Restrictions of Hazardous Substances) : c'est une directive écologique européenne limitant l'utilisation de substances nocives pour notre environnement dans tous les produits électroniques. Cette directive s'applique à tous les équipements électroniques et électriques utilisant un champ électrique ou électromagnétique. Dans le but de réduire l'utilisation de substances dangereuses dans la fabrication nos produits, S.O.G. s'engage à vous offrir le meilleur de la technologie en respectant notre environnement.

© 2016 Spirit Of Gamer® - Tous droits réservés. Logos Spirit Of Gamer, SOG sont des marques déposées.

Les produits SOG sont exclusivement distribués par Suza International (11 Avenue Joseph Froelicher / 77164 Ferrières-en-Brie / France)

Ce manuel est la propriété de SOG. Toute reproduction, même partielle, est interdite sans l'autorisation écrite préalable de SOG. Le contenu de ce manuel est fourni à titre d'information uniquement, peut faire l'objet de modifications sans préavis et ne saurait être considéré comme un engagement quelconque de la part de SOG. SOG décline toute responsabilité quant aux erreurs ou imprécisions susceptibles d'apparaître dans les informations que présente ce manuel.

EW.V3.20161025



**PRO-M5**  
 ENHANCES EACH GAME